
Beste Hans,

Kortom: met de route voor flexwoningen wordt de hoogste snelheid bereikt. Parallel daaraan 
werken we in gezamenlijkheid aan de route voor de permanente situatie.

Om tegemoet te komen aan jouw wens om eerder duidelijkheid te krijgen kunnen we 
afspreken dat we bestuurlijk contact hebben na de snelkooksessies voor de zomer (rond 14 
juli) en alvast een signaal afgeven, onder voorbehoud dat er uit de planMER geen 
verrassingen komen. Dit zal niet de vorm krijgen van de bestuurlijke overeenkomst die je 
beschrijft, maar we doen hiermee het uiterste om Wijk bij Duurstede zoveel mogelijk 
duidelijkheid te geven. Anders dan ik in mijn mail beschreef kunnen we het ook zo 
organiseren dat de openbaarheid pas hoeft bij de ter inzage ligging in december. Met het oog 
op de besluitvorming vragen we jullie wel om uiterlijk in oktober de keuze van het college 
met de raad en bewoners te delen. Dat geeft jullie extra tijd voor het participatieproces.

Allereerst dank voor de opstelling van Wijk bij Duurstede om invulling te willen geven aan 
de opgave van de spreidingswet. De acute situatie in de asielketen vraagt om snel handelen, 
dat zijn wij helemaal met jou eens. Daarom is ons advies opnieuw om in te zetten op 
flexwoningen. Dat is de snelste route, zoals je zelf al aangeeft in je mail aan de hand van 
jullie eerdere - en succesvolle - ervaring in Wijk bij Duurstede. Tot 50 woningen per kern is 
dit passend binnen het provinciaal beleid. Met die zekerheid (Hiermee) kan het gesprek met 
de samenleving en met de eigenaren van de locatie worden gestart.

Met de keuze van Wijk bij Duurstede om voor deze buitenstedelijke locaties voor permanent 
en groter dan 50 vitaliteitswoningen te gaan, is de langere route van de PPWW helaas 
onvermijdelijk. Deze route versnellen we door de interventie van de fastlane flink ten 
opzichte van de reguliere route. We hebben er vanwege de urgente situatie voor gekozen om 
Wijk bij Duurstede in te voegen in een lopend proces. Ten opzichte van de reguliere route 
scheelt dat al snel 2 jaar. Voor de andere betrokken gemeenten die locaties in het PPWW25 
laten meelopen levert dit overigens enige vertraging op. In combinatie met het parallel laten 
verlopen met de inzet van flexwoningen is in onze ogen sprake van een dubbele versnelling.

Concept email
Beantwoording email Hans Buijtelaar 27-6-24
Als antwoord op email van Huib van Essen van 24 -6-24

Naar aanleiding van je email van 27 juni jl. stuur ik je hierbij mijn reactie na bespreking 
hiervan met Rob van Muilekom en Hans Oosters.




